



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 03-03-2026 01:26:16 PM Subject: Board of Directors decision to hold a regular gen</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 03-03-2026 01:26:16 PM الموضوع: قرار مجلس الادارة بعقد اجتماع هيئة عامة عادي</p>
<p>Resolution to Hold the Twenty-First General Assembly Meeting: The Board of Directors resolved to hold the twenty-first ordinary general assembly meeting of the company at 10:00 AM on Sunday, April 19, 2026, via the Zoom video and electronic communication platform, in accordance with the instructions for adopting electronic means for company-related procedures issued pursuant to Article (6/d, e, f, g) of the Companies Law No. (22) of 1997 and its amendments. This resolution is subject to the approval of the Companies Control Department. (See attached document)</p>	<p>قرار عقد اجتماع الهيئة العامة الواحد والعشرون قرر مجلس الإدارة عقد اجتماع الهيئة العامة العادي الواحد والعشرون للشركة عند الساعة (10) من صباح يوم الأحد الموافق 2026/4/19 وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني ZOOM، عملاً بتعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات والصادرة استناداً للمادة (6/د، هـ، و، ز) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته. وهذا القرار خاضع لموافقة دائرة مراقبة الشركات. وحسب المرفق</p>
<p>03-03-2026</p>	<p>03-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: madeha bani saeed</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: madeha bani saeed</p>